

The UK consists of four countries England, Wales,
Scotland and Northern Ireland



Scotland

today we tell you about Scotland.



- Scotland is famous for cold weather, rain, beautiful plains, old castles, bagpipe and Scottish tissue
- Шотландия знаменита холодной погодой, дождями, красотой равнин, старинных замков, волынкой и тканью шотландской

information

- Official language English
- Edinburgh The capital of Scotland
- The head of Scotland is the English monarch, that is Queen Elizabeth II
- Официальный язык английский,
- Эдинбург- столица Шотландии
- Главой Шотландии является английский монарх, то есть королева Елиссие Ш



green fingers

- Scotland rainy climate and snow seldom falls, and so there are a lot of plants and animals there are very good, also people love to plant.
- в Шотландии климат дождливый, а снег выпадает редко и поэтому там много растений и животным там очень хорошо, так же и люди любят расте



- Every year thousands of tourists visit Scotland to explore its attractions and to take part in festivals. This country is perfect for students who are learning English
- Ежегодно тысячи туристов посещают Шотландию, чтобы осмотреть её достопримечательности и принять участие в фестивалях. Эта страна отлично подходит для студентов которые изучают английский язык

Loch Ness lake - озеро Лох-Несс



The Royal Mile - Королевская Миля



Edinburgh Castle Rock - Эдинбургский замок



Holyrood Palace - Холирудский Дворец



Princes Street - Принсес-стрит



